
   

 

Nämndinitiativ 

Genomlysning av mötes- och resepolicyn 

Den 3 januari rapporterade Sydsvenskan att den utökade ledningsgruppen för kommunens 
skolrestauranger arrangerade en intern konferens på hotellet Mossbylund till en kostnad av 136 
508 kronor. Sedan 2022 har ledningen för kommunens skolrestauranger totalt spenderat 652 834 
kronor på konferenser och resor. 

Det är givetvis viktigt att Malmö Stad skapar möjligheter för sina verksamheter att samlas för 
vidareutbildning och verksamhetsutveckling. Sådana insatser måste dock vara rimligt avvägda 
utifrån ekonomiska förutsättningar och leva upp till mötes- och resepolicyns krav på bland annat 
kostnadseffektivitet. Detta är särskilt viktigt när många av stadens verksamheter, som exempelvis 
skolan och skolmaten, tvingats till omfattande nedskärningar.  

Vi som beslutsfattare behöver känna trygghet i att policyn efterlevs inom alla verksamheter och 
att samtliga chefer är väl insatta i dess innehåll. Det handlar i grund och botten om respekt för 
skattebetalarna och att deras pengar används på ett rimligt sätt. 

 

Vi föreslår därför att kommunstyrelsen beslutar: 
 

Att uppdra åt stadskontoret att genomföra en extern granskning av efterlevnaden av mötes- och 
resepolicyn gällande konferenser 

 

Malmö [2025-01-07]  

Helena Nanne (M)    
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